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Bestyrelsesmødet søndag den 13. marts 2022 

GRUNDEJERFORENINGEN 
MUNKENS KLIT NORD 

 
BESTYRELSEN 

 
Videomøde søndag den 13. marts 2022 

 

 

 

 

 

 
Deltagere : Brian Andersen (BA), Anders Hornemann (AH), Ove Steen Nielsen (OSN) og 

Hans Jensen (HJ) 
 
 
Fraværende : Ingen 
 
 
Referat : Hans Jensen 
 
 
 
 
HJ bød velkommen til mødet og orienterede om 
 
-  at der ikke var tilgået henvendelser eller post, som ikke var videregivet til bestyrelsen 
 
 
Generalforsamling:  
 
Bestyrelsen gennemgik forslag til indkaldelse til Generalforsamlingen. 
 
HJ kontakter Viktor Jørgensen, der foreslås som dirigent. 
 
AH kontakter revisorer og suppleant for at få bekræftet genopstilling. 
 
HJ færdiggør indkaldelse når bekræftelse fra restauratør er modtaget. AH sørger derefter for 
udsendelse. 
 
Forslag om delvis lukning af del af Munkensvej genfremsættes af bestyrelsen. 
 
BA meddeler at han ønsker at udtræde af bestyrelsen, foreslår nyt bestyrelsesmedlem fra 
Irenevej. 
 
HJ prøver at kontakte emne for opstilling til den ledige bestyrelsespost. 
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Økonomi: 
 
AH orienterer om økonomien som er rigtig god. 
Revisorerne har regnskabet til underskrift efter revision. 
 
 
Vej forhold: 

 
Vores veje har en god stand, dog har der efter det seneste kraftige regnvejr, opstået en del 
huller på både Isabellavej, Irenevej og Ingelisevej. Vi forsøger løbende at efterfylde opståede 
huller når vandet er væk. 
 
Bestyrelsen henstiller, at grundejere fylder huller (med stabilgrus fra de tre depoter) ud for 
egen grund og dermed kan medvirke til at vejene holdes i god stand.  
 
 
Grundvandsstand: 
 
Bestyrelsen har fået henvendelse om at der ud mod det store fællesareal på stien er blevet 
pumpet septiktank vand ud med pløre og dårlig lugt til følge. 
 
Bestyrelsen gør opmærksom på, at den enkelte grundejer selv skal sørge for at bortledning 
kan foretages på egen grund. 
 
 
Orientering: 
 
HJ har forstærket postkassehuset da det var væltningstruede efter de sidste to storme. 
Bestyrelsen iværksætter udskiftning af selve trækonstruktionen i sommerens løb. 
 
HJ orienterer om at Irenevej 10 igen er solgt, vi afventer meddelelse fra ejendomsmægler. 
 
HJ har efterfølgende set på bekæmpelsen af Rynket Rose på det store fællesareal. Der er 
begyndende spirer på 10-15 cm, så genbehandling skal overvejes. 

 

 

 

 

 

 


